



编号： M-2016-35
日期： 2016年5月31日
敬致： 全体会员

隆雪中总与精英大学助学金项目

本会与马来西亚精英大学（HELP University）于2016年2月25日正式签署一项合作谅解备忘录，就教育及培训方面合作。精英大学提供500万令吉的助学金予本会符合资格的会员、直系亲属及公司职员申请，作为进修或参与短期课程的学费津贴。

在这项助学金项目下，本会会员、直系亲属及公司职员前往精英大学申请就读的预科课程、学士学位、研究生课程或短期课程，可获得高达50%的学费津贴。

随函附上隆雪中总与精英大学助学金项目之课程表供参阅。如有任何询问，请联络精英大学执行人员 Mr. David Thye，电话：018-227 9060；电邮：david.thye@help.edu.my 或本会秘书处许国仕先生，电话：03-4253 2135；传真：03-4253 2524 / 0；电邮：kohks@chinesechamber.org.my。

谨此通知，谢谢！

总执行秘书

何素芳

谨启



何素芳



Ref. : M-2016-35
Date : 31st May 2016
To : All Members

KLSCCCI – HELP University Scholarships

Following a Memorandum of Understanding signed on 25th February 2016, KLSCCCI and The HELP Education Group are jointly launching a KLSCCCI – HELP Scholarships Programme. HELP University has offered RM 5 Million in scholarship grants to eligible KLSCCCI members, member's families and employees.

KLSCCCI – HELP Scholarships offered scholarship grant of up to 50% of tuition fees as a bursary award to pursue any Short Courses, Pre-University Programmes, Undergraduate and Postgraduate Programmes with HELP Education Group.

Attached herewith the KLSCCCI – HELP Scholarships Programme Brochure for your reference. Should you have any enquiries, please contact Mr. David Thye of HELP University at Tel : 018-227 9060; david.thye@help.edu.my or Mr. Koh K.S. of the Secretariat at Tel : 03-4253 2135; Fax : 03-4253 2524 / 0; kohks@chinesechamber.org.my.

Thank you.

Yours faithfully,

Ho Soo Fong
Executive Director

